

主辦 Presented by



機票贊助 Flight Sponsor



導師
Clinician

吳尚倫

SHANGLUN WU

SING WITH

Shanglun Wu

CHORAL WORKSHOP

吳尚倫合唱排練技巧工作坊

6.6.2024 7:30PM
星期四 THU

香港創意音樂學院

Hong Kong iMusic Academy

北角馬寶道33號G03地舖

G03, 33 MARBLE ROAD, NORTH POINT



同時購買音樂會及講座正價門票：九折
香港中文大學校友：九折
六十歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人、綜合社會保障援助受惠人：半價
全日制學生：半價
購票時只可使用以上其中一項折扣優惠

\$150



- Single-transaction purchase of Concert and Lecture standard tickets: 10% off
- CUHK Alumni: 10% off
- Concessionary tickets for senior citizens aged 60 or above, people with disabilities & the minder, CSSA recipients: 50% off
- Full-time students: 50% off
- Only one discount scheme can be applied during each transaction

相關音樂會 Related Concert

念念不忘

With a Song in My Heart

9/6/2024 星期日 Sun 3pm

香港大會堂音樂廳 Hong Kong City Hall Concert Hall

\$500 / \$320 / \$220



台灣合唱指揮家吳尚倫一直以其學養深厚而著稱，是次合唱排練技巧工作坊參加者將與中大合唱團團員一同接受吳尚倫排練，演唱兩首文藝復興大師帕勒斯替拿作品，親身領略其作品分析心得以及如何在排練中實踐。機會難得，不容錯過。

Taiwanese choral conductor Shanglun Wu has long been renowned for his profound knowledge and expertise. In this workshop, participants will have the opportunity to sing alongside members of the CU Chorus under his direction. Two works by Palestrina will be rehearsed, participants can get first hand experience of Mr Wu's insights of the pieces and how they are rehearsed. It's a no-to-be-missed opportunity to have a glimpse of his craftsmanship.

對象 Targets

- 中小學音樂科老師、教會詩班指揮、有志研習合唱指揮之大學生
- 欲擴寬曲目及體驗不同指揮風格的合唱愛好者
- Primary and secondary school music teachers, church choir conductors, and university students who are interested in studying choral conducting.
- Choral enthusiasts who wish to broaden their repertoire and experience different conducting styles.

研習曲目 Study Pieces

Palestrina: Gloria, from Missa "Ut Re Mi Fa Sol La"

Palestrina: Sicut cervus *

*第76屆香港學校音樂節 (2024) N80 聲樂小組指定曲目

Set piece of 76th Hong Kong Schools Music Festival (2024) N80 Vocal Ensemble



cuchorus

cuchorus

cuhkchorus

www.cuchorus.org.hk